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      _____ ______________________________ 
      Sissel Johansen 
 
 
 
      ___________________________________ 
      Jim Kristiansen 
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1.  Åpning ved ordfører 
 

2.  Godkjenning av innkalling 
 Innkallingen godkjent. 
 

3.  Informasjon fra ordfører 
 Se sak 47/13. 
 

4.  Orientering fra sykefraværsprosjektet 
 Se sak 47/13. 
 

5.  Orientering fra Idè-prosjektet 
 Se sak 47/13. 
 

6.  Orientering om situasjonen ved PRO 
 Se sak 47/13. 
 

7.  Orientering fra ungdomsrådet 
 Se sak 47/13. 
 

8.  Spørsmål fra kommunestyret 
 Se sak 47/13 
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Saker til behandling 

45/13 Klage på vedtak om reguleringsplan fv 848 - Statens 
vegvesen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 19.08.2013 87/13 

2 Kommunestyret 29.08.2013 45/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar å endre ordlyden i vedtak om godkjenning av reguleringsplan 
for fv. 848 pkt. 4 til: 
 

Det er en intensjon at overskuddsmasser benyttes til utbygging av molo i 
havna på Sørrollnes. Ved overskuddsmasser utover dette lagres massene 
etter avtale med Ibestad kommune. 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 19.08.2013 sak 87/13 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar å endre ordlyden i vedtak om godkjenning av reguleringsplan 
for fv. 848 pkt. 4 til: 
 

Det er en intensjon at overskuddsmasser benyttes til utbygging av molo i 
havna på Sørrollnes. Ved overskuddsmasser utover dette lagres massene 
etter avtale med Ibestad kommune. 

 
 
Møtebehandling 
Kjell Gunnar Olsen fremmet følgende forslag: 
 

“Overskuddsmasser benyttes til utbygging av molo i havna på Sørrollnes 
havn”, ref. sak 71/12 i Ibestad kommunestyret. 

 
Votering 
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Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslaget fra Olsen:  
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt mot 2 stemmer (Kjell Gunnar Olsen og Einar 
Johan Dons). 
 
Vedtak 
Kommunestyret vedtar å endre ordlyden i vedtak om godkjenning av reguleringsplan 
for fv. 848 pkt. 4 til: 
 

Det er en intensjon at overskuddsmasser benyttes til utbygging av molo i 
havna på Sørrollnes. Ved overskuddsmasser utover dette lagres massene 
etter avtale med Ibestad kommune. 

 
 
 
[Lagre]  
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46/13 Mineraler Rolla - budsjett og prosjektorganisering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 19.08.2013 90/13 

2 Kommunestyret 29.08.2013 46/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. I prosjekt Mineraler Rolla velges følgende styringsgruppe: 
 

2. Mandat for styringsgruppa i henhold til saksframlegg 
 

3. Følgende budsjett for Mineraler Rolla vedtas: 
2013 

  Utgift      2.900.000 kr 
 
  Finansiering 
  Tilskudd Troms fylkeskommune  2.250.000 kr 
  Tilskudd kommunalt næringsfond     650.000 “ 
 

2014 
  Utgift         900.000 kr 
 
  Finansiering 
  Tilskudd Troms fylkeskommune     250.000 kr 
  Tilskudd kommunalt næringsfond     650.000 “ 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 19.08.2013 sak 90/13 

 
Møtebehandling 
Omforent forslag: 
Det er enighet om at Robert Hermansen bes om å tiltre styringsgruppa. 
Styringsgruppa for øvrig består av: 
 Rådmann 
 Ordfører 
 Opposisjonsleder 
 En representant fra grunneierne 
 
Votering 
Rådmannens innstilling vedtatt med de endringer som er gitt i omforent forslag. 
 
Vedtak 
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Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. I prosjekt Mineraler Rolla velges følgende styringsgruppe: 
Rådmann 
Ordfører 
Opposisjonsleder 
Robert Hermansen 
En representant fra grunneierne 
 

2. Mandat for styringsgruppa: 
 Styringsgruppe skal drive prosjektet framover i henhold til budsjett og 

øvrige rammer som er satt av kommunestyret og i tilsagn fra Troms 
fylkeskommune. 

 Styringsgruppa rapporter status og framdrift til formannskap og 
kommunestyre. 

 Styringsgruppa kan engasjere bistand fra ressurspersoner innenfor 
budsjettets rammer. 

 Styringsgruppa kan opprette arbeidsgrupper eller referanse grupper 
etter behov. 

 Styringsgruppa skal ivareta informasjon og kontakt mot grunneiere og 
befolkning i kommunen. 
 

3. Følgende budsjett for Mineraler Rolla vedtas: 
2013 

  Utgift      2.900.000 kr 
 
  Finansiering 
  Tilskudd Troms fylkeskommune  2.250.000 kr 
  Tilskudd kommunalt næringsfond     650.000 “ 
 

2014 
  Utgift         900.000 kr 
 
  Finansiering 
  Tilskudd Troms fylkeskommune     250.000 kr 
  Tilskudd kommunalt næringsfond     650.000 “ 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om at “rådmannen” endres til “en representant fra 
administrasjonen”. 
 
Omforent forslag om at ordfører leder styringsgruppen. 
 
Votering 
Formannskapets innstilling med tillegg av omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende forslag: 
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1. I prosjekt Mineraler Rolla velges følgende styringsgruppe: 
Ordfører (leder) 
En representant fra administrasjonen 
Jim Kristiansen (gruppe B) 
Robert Hermansen 
En representant fra grunneierne 
 

2. Mandat for styringsgruppa: 
 Styringsgruppe skal drive prosjektet framover i henhold til budsjett og 

øvrige rammer som er satt av kommunestyret og i tilsagn fra Troms 
fylkeskommune. 

 Styringsgruppa rapporter status og framdrift til formannskap og 
kommunestyre. 

 Styringsgruppa kan engasjere bistand fra ressurspersoner innenfor 
budsjettets rammer. 

 Styringsgruppa kan opprette arbeidsgrupper eller referanse grupper 
etter behov. 

 Styringsgruppa skal ivareta informasjon og kontakt mot grunneiere og 
befolkning i kommunen. 
 

3. Følgende budsjett for Mineraler Rolla vedtas: 
2013 

  Utgift      2.900.000 kr 
 
  Finansiering 
  Tilskudd Troms fylkeskommune  2.250.000 kr 
  Tilskudd kommunalt næringsfond     650.000 “ 
 

2014 
  Utgift         900.000 kr 
 
  Finansiering 
  Tilskudd Troms fylkeskommune     250.000 kr 
  Tilskudd kommunalt næringsfond     650.000 “ 
 
 
 
[Lagre]  
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47/13 Orientering m.m. - Kommunestyremøte 29.08.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 29.08.2013 47/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
1. Orientering fra Ordfører 
 
2. Orientering fra sykefraværsprosjektet 
 
3. Orientering fra Idè-prosjektet 
 
4. Orientering om situasjonen ved PRO 
 
5. Orientering fra ungdomsrådet 
 
 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

1. Orientering fra Ordfører 
a) Fv-848 – Fv-848 er ferdig planlagt og anbud går ut i disse dager. Arbeidene på 
strekningen fra Skrea og mot Govika (oppdrettsanlegget) forventes startet opp rundt 
årsskiftet, Hamran sommeren 2014. Det vil bli gitt god informasjon gjennom 
informasjonsmøter. 
b) Miljøstasjon – Oppsettingen av miljøstasjonen er kommet i gang. Antatt byggetid 
ca 2 mnd. 
c) Mineraler Breivoll – Det kom inn 5 tilbud på grunnboringer. Det er antatt et firma 
fra Finland til å utføre jobben. Videre vil det bli avholdt et nytt informasjonsmøte i 
løpet av høsten. 
d) Arealplan – Et annet firma er leid inn for å sluttføre arbeidene med kartdelen. 
e) Sørrollnes havn – Byggeleder ansatt. 
f) Næringsfondet – Vil bli satt opp som sak i september/oktober. Det er kommet inn 
en rekke søknader.  
g) Økonomi – Stort merforbruk i PRO. Se nedenfor pkt. 4. 
h) Bredbåndsutbygging – En har fått utvidet frist fra fylket på bruk av disse midlene. 
HLK som utbygger er ikke lenger aktuelt, og en må forhøre seg med de andre som er 
i markedet og om de har kapasitet 
i) Utbedring Ibestadskolen – Anbudsdokumentene er under arbeid 
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j) Befolkningsvekst – Kommunen har hatt en befolkningsvekst på 20 personer. 
Dette er høyere enn landsgjennomsnittet, og innebærer blant annet at kommunen vil 
få en større andel av overføringene som vil komme. 
k) Kommunebarometeret – Målingene her viser at kommunen har forbedret seg  
betydelig ved å ha gått opp hele 244 plasser.  
l) Harstad havn – Ønsker å se på muligheter for samarbeid med Harstad havn om 
innføring av havneavgifter i Ibestad. 
m) Valg 09.09.13 – I ibestad har vi bare en valgdag (09.09.2013), og 
representantene oppfordres til å få folket til å stemme. 
 
 

2. Orientering fra sykefraværsprosjektet v/ass. 
rådmann/personalsjef Roald Pedersen 
Pedersen sier at aldri har det vært arbeidet så mye med sykefravær som det som har 
blitt gjort de siste 1,5 år.  
 
Det informeres og vises til at det har vært avhold flere kurs og enkelte av disse med 
oppfølgingsmøter. Videre har det vært tettere oppfølging av personer med mye 
fravær, ass.rådmann/personalsjef deltar på samtlige dialogmøter 2 som NAV kaller 
inn til, temaet nærvær skal være oppe på alle personal- og ledermøter og en er godt i 
gang med gjennomføringen av medarbeidersamtaler. Det er et mål om at samtlige 
ansatte skal ha hatt medarbeidersamtale innen utgangen av d.å.  
 
Fremover vil det bli avholdt flere kurs og oppfølgingsmøter som omhandler nærvær 
og sykefravær, samt at en vil se på mulige nye turnusordninger og 
arbeidstidsordninger. Medarbeiderne vil bli tatt med i dette arbeidet. 
 
Noen statistikktall (seksjonsvis): 
 

- Helse – stabilt – for 2012 på 11,8 % og for første halvår 2013 
på 6,1 % 

- Stabsseksjonen – stabilt – for 2012 på 2,4 % og for første 
halvår 2013 på 1,4 % 

- PNU – for 2012 på 15,7 % og for første halvår 2013 på 17,7 % 
(i hovedsak langtidssykemeldte) 

- Oppvekst– for 2012 på 11,6 % (4. kvartal 2012 oppe i 14.1%) 
og for første halvår 2013 på 9,3 % 

- PRO – økning – for 2012 på 12,4 % (relativt høyt på 
korttidsfravær og fravær som omhandler opptil 2 måneder) og 
for første halvår 2013 økning til 17 %.  
 

Kommunen sett under ett var sykefraværet i 2012 på 11,5 % og for første halvår 
2013 på 11,9 %. I 2012 så en en stor forskjell på fraværet før og etter ferien.   
Oppsummering hittil – sykefraværet går nedover med unntak av for PRO. 
 
William Arntsen stiller spørsmål dette med arbeidsmiljø og samarbeidsklima og 
dettes betydning for sykefravær. Pedersen sier at det også blir sett på, blant annet i 
HMS-gruppene. 
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Bjørnar Røch stilte spørsmål og ønske om ikke BHT (bedriftshelsetjenesten) burde 
ha møtt i et møte og gitt en informasjon og deres tjenester og arbeid. Dette vil 
ordføreren følge opp. 
 
Hugo Salomonsen stilte spørsmål om korttidsfraværets betydning for sykefraværet, 
samt nødvendigheten av å ha fokus på nærværet, dvs. de som er på jobb. Hvilke 
planer har en her?  
 
Pedersen viser til at sykefraværet i kommunesektoren er høyere enn det er innen 
andre sektorer. Bruk av egenmeldinger var for første kvartal 2013 på 1,5 og for 2. 
kvartal 2013 0,9 %.   
 
Dag Sigurd Brustind oppsummerer at dette som å være et komplisert arbeid, og at vi 
må fortsette å ha fokus på dette. Brustind vil også følge opp ønsket med å få 
bedriftshelsetjenesten til å komme til et senere kommunestyremøtet.  
 
 

3. Orientering  om omstillingsprosjektet i Ibestad kommune v/idè-
minister Terje Andreassen 
Terje Andreassen informerte om følgende: 

 Personell – 
o Kirstin Takøy er ansatt som ny prosjektmedarbeider fra 01.08.13 og ut 

omstillingsprosjektets varighet. Hun er også ansatt 30 % i prosjektet 
“Saman om ein betre kommune”.  

o Perry Kaspersen er fra juli engasjert som prosjektleder Mineraler Rolla 
(Kapersen er 65 år, kommer fra Inndyr i Nordland, er 
sivilingeniør/bergingeniør med mye erfaring fra forskjellige 
bergverksprosjekter).  

o Erik Roll engasjert som byggeleder Sørrollnes havn. 
 

 Økonomi –  
o År 4 (fra september 2013)l Det vil bli sluttrapportering i løpet av oktober. 
o År 5 er et avslutningsår (prosjektperiode 01.08. 13 til 30.11.2014). 

Tilsagnet er totalt 1,8 millioner.  
 

 Utviklingsfond –  
Det er tildelt for 904 000, og prosjektet står igjen med årets tildeling som er på 
300 000. 

 

 Hovedstrategiene er: 
o Næringsutvikling 

 Reiseliv (inkl landbruk), fiskeri, industri 
o Stedsutvikling 

 Utvikling attraktivt lokalsamfunn 

 Bolig, arbeid, gode servicetilbud(offentlig og privat) 
o Innovasjon 

 Programmer rettet mot næring, lag, foreninger, samt den 
kommunale virksomheten 

 

 Status – Sørrollnes havn 
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 Pågående 
 Kystverket 
 Prosjektering 
 Kontroll prosjektering! 
 Byggesøknad / byggetillatelse 
 Byggeleder 
 Reguleringsplan 
 STV 

 Utfordringer 
 Igangsetting ØST 
 Reguleringsplan VEST (Forutsetning for STV / utbygg VEST) 

 Økonomi 
 Fullfinansiert utbygging mot ØST ( mot fergekai) 
 Underdekning full utbygging  
 Regplan: anbud 230 /150 forutsatt i kommst.vedtak 46/12 

 Status – Mineraler Breivoll 
o Pågående 

- Økonomi – revidert budsjett 
- Prosjektorganisasjon 
- Anbud kjerneboringer 
- Rekognosering med boreselskap (2.sept) 
- Prosjektorganisasjonen 
- Folkemøte 

o Utfordringer 
- Økonomi 
- Anbud kjerneboring billigere enn forutsatt 
- Finansiering 2,5 TFK / 1,3 Ibestad kommune 

o Pågående  
o økonomi – revidert budsjett,  
o prosjektorganisasjon 
o anbud kjerneboringer 
o rekognosering av boreselskap (2.sept), 

prosjektorganisasjonen, folkemøte) 
Omstillingsprosjekter er ute av dette prosjektet. En vil støtte prosjektet, men 
en prosjektleder vil ta dette videre. 

 
Hvilke gruvealternativer kan være akseptabelt for lokalsamfunnet? 

 
 

 Status – kommunale org.endringer - Organisasjonsgjennomgang 
-Omstillingsprosjektet ser positivt på dette tiltaket. 

 Prosjektet ble planlagt, organisert internt/eksternt og beskrevet , samt 
forankret i formannskap 17.juni 2013. Planlagt oppstart medio august. 

 Ide prosjektet har etter internt styreseminar(20-21 juni) anbefalt utsettelse 
av prosjektet (ref kommunestyret 27. juni): 

 Rådmann fraværende inntil medio sept 
 Omstillingsprosjektet må (aug-sept)prioritere framdrift i andre 

pågående prosjekteter 
 Omstillingsprosjektet inn i ny fase – avslutning. Planleggingen 

av dette må prioriteres av prosjektet. Ref krav i tilsagn. 
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 TFK, Maximite, KS konsulent kritisk til at omstillingsprosjektet 
gjennomfører.  
Anbefaler en organisasjonsgjennomgang gjennomført enten 
som 
(1) Intern prosess ledet av ansvarlig leder (rådmann), eller 
(2) Ved bruk av helt ekstern konsulenttjeneste.  

 Avslutningsåret – tidsplan høst 
o 10 sept: Ide-styremøte 

 Drøfting/anbefaling-Veien videre for IDE-prosjektet 
 Avslutning eller videreføring ? 
 Mulige alternativer 

o 17 sept: Formannskap 
 Anbefaling - Veien videre for IDE-prosjektet 

o 3 okt: Kommunestyret   
 Beslutning - Veien videre for IDE-prosjektet 

 Avslutningsåret – mulige retningslinjer 
 Høst 2013 

- Anbefale videre innretning av prosjektet: 
1. Avslutte prosjektet.  
 Overføre oppgaver og metoder inn i kommunal 

administrasjon 
2. Videreføre prosjektet som nå 
3. Videreføre prosjektet som del av kommunal administrasjon 
4. Videreføre prosjektet som regionalt samarbeid 

 - Utfordring ved videreføring: 

- Nye målsetninger 

-Finansiering (gjennom driftsbudsj/næringsfond/annet) 
 
 

4. Orientering om situasjonen ved PRO v/avdeligssykepleier Anne 
Nordhaug 
Det ligger p.t. an til budsjettoverskridelser på 1,9 millioner i 2013 i PRO-seksjonen.  
 
Årsakene til dette er blant annet: 

 Store deler av året har det vært overbelegg (inntil 7 pasienter). En av 
grunnene til overbelegget er samhandlingsreformen. Pasientene skrives ut 
tidligere fra sykehuset og flere av disse pasientene krever mye pleie. 
 
Mangle på sykepleiere, ferieavvikling og kompetansekrav har medført 
overtidsbruk. Kr 900 000 anslås brukt til overtidsgodtgjørelser. 
 
Ved overbelegget innebærer dette også færre langtidspasienter, noe som 
medfører tapte inntekter. 
 
Mindreinntekten anslås til kr 600 000. 
 

 Velferdsreglementet – håndheving av dette fører også til behov for innhenting 
av vikarer.  
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Vikarbruk anslås totalt til kr 600 000. 
 

 En ressurskrevende bruker som innebærer behov for bruk av 4,7 årsverk 
ekstra. Nå for tiden er denne nede i 3,5 årsverk (blant annet ved at en har tatt 
bort bruken av nattevakt). 
 
Anslås til kr 700 000 

 Merforbruk på mat i kjøkkenet. 
 
Anslås til ca kr 200 000. 

 

 Merinntekt – Får inn kr 944 000 i ekstra refusjoner i miljøarbeidertjenesten. 
 
Det ble blant annet stilt spørsmål fra William Arntsen på om det ikke er muligheter til 
å få flere stillingshjemler, og det vises til at overtidsbruk er dyrere. Anne Nordhaug 
viser til at noe av problemene ligger i mangel på kompetanse (her; sykepleiere).  
 
 

5. Orientering fra ungdomsrådet v/leder Jens-Henrik Johansen 
- Ungdomsrådets sammensetning er: 

 Jens-Henrik Johansen for ungdomsskole 

 Mathias Takøy for ungdomsskole 

 Nicole Hansen for ungdomsklubb 

 Ida Aksberg for barneskole 

 Preben Myhre-Olsen for barneskolen 

 Alejandra Pena Bustos for Andørja Montessoriskole 

 Bjørn-Magne Aspdal for ungdomsklubb 

 Sigurd Arvesen for Andørja Montessoriskole 

 Gulbadin Asimi for bofellesskapet 

 Anna-Sofi Dragland for 16 - 19-årsgruppa 
 

- Prioriterte arbeidsområder fremover vil være: Skøytebanen, treningsrom og 
skibakker.  

 
- Protokoller fra møter legges også ut på hjemmesida til kommunen.  

 
- Ungdomsrådet vil fortsette med å engasjere seg, og har som mål om å bli hørt. 
 
 

6. Spørsmål fra kommunestyret 
a) William Arntsen – røykeforbudet i Ibestad kommune  
Hva kan gis av tilbakemelding til de som står og røyker utenfor sykehjemmet? 
Mange har tatt kontakt og klaget på blant annet lukt. 
 
Fungerende rådmann svarte at det forventes at røykeforbudet overholdes, men at en 
også ser at noen kan ha vansker med å skulle slutte. Meldingen om at det er et 
problem med røyking og lukt vil bli fulgt opp med PRO. 
 
b) William Arntsen - skyssalternativet til valget den 09.09.13 



 15  

Hvordan kan det legges til rette for de som ønsker å stemme og som ikke har 
muligheten til å oppsøke stemmelokalet? 
 
Fungerende rådmann informerer om at det i disse dager (dvs. i dag) vil bli annonsert 
tilbud om forhåndsstemming i hjemmet for bevegelseshemmede. 
 
c) Geir Arne Ekman – vedlikehold og drift av kommunale bygg  
Han har mottatt tilbakemeldinger som går på vedlikehold av barnehagen på 
Ånstad og Ånstad herredshus. Barnehagen har meldt om klipping, og 
renhold/vasking, og det har mottatt meldinger om at dette går utover den 
faglige driften. Hva er prosedyrene for vedlikehold og drift av kommunale bygg 
og fungerer disse tilfredsstillende? 
 
Leder PNU Trond Hanssen svarte om at når det gjelder vindu på herredshuset har 
han ikke mottatt melding om dette.  
 
Det oppfordres om at meldinger om mangler og behov ved kommunale bygg sendes 
til leder for uteseksjonen Bjørnar Johansen med kopi til leder PNU.  
 
Når det gjelder gressklipping utenfor barnehagen har dette ikke vært meldt som et 
behov fra barnehagen. Det har vært en melding fra en leietaker av oppvekstsenteret, 
men siden dette ikke er bygg som er i bruk har dette ikke vært prioritert. Når det 
gjelder vask av barnehagen så gjøres dette i henhold til de oppsatte planene, men 
det har vært noen sykemeldinger som kan ha medført til manglende vasking.  
 
d) Jim Kristiansen – skuterløyper i Ibestad  
Det vises til – kommunenes selvråderett over etablering av snøscooterløyper.  
Miljøverndepartementet har kunngjort en forsøksordning for 40 kommuner – lokal 
forvaltning av snøskuterferdsel. Har Ibestad søkt/vil kommunen søke om å delta i 
forsøksordningen? 
Leder PNU v/Trond Hanssen svarte at det ikke er gjort noe her grunnet 
ressursmangel. Dette vil ikke bli prioritert. 
 
Ordfører informerte – frist 1.09.13 om å søke – har fått et par henvendelser 
(Raymond og Jim) 
 
e) Marvin Eliseussen – sykling i tunnel  
Dersom det har vært avholdt et møte med Statens vegvesen angående sykling 
igjennom tunnelen, hva kom ut av dette møtet? 
 
Ordfører svarte og sier at han senest i går var i kontakt med Statens vegvesen 
(STV). Det skal komme en rapport som ikke er ferdig ennå. Denne rapporten vil også 
være nyttig i arbeidet med å se på veistandarden generelt i tunellen. På møtet var 
også representant fra samferdselskomiteen (William Arntzen) og politiet 
 
Arntsen informerte også om dette møtet (innhold og hva som ble sagt), samt fra 
befaringen som ble gjort i tunnelen. Rapporten ble lovet 14 dager etter møtet. 
 
f) Håkon Leknes – ungdomsklubben på Andørja  
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Sykdom og vasking på ungdomsklubben på Andørja. Får administrasjonen 
ikke sykemeldingen (det vises til at vedkommende arbeider i PRO) som gjør at 
det kan settes inn en vikar i hennes sted, slik at ungdomsklubben kan vaskes. 
 
Fung. rådmann svarte, og opplyste at han ikke kjente til denne konkrete saken. 
Generelt kan det sies at det i forbindelse med sykdom må foretas en prioritering av 
hvilket arbeid som må gjøres. 
 
g) Hugo Salomonsen – organisasjonsgjennomgang-saken 
Det vistes til gjennomgangen tidligere i dag. Salomonsen minner om et 
enstemmig vedtak i kommunestyret, og sier han har problem med å forholde 
seg til idè-prosjektets gjennomgang og forslag. Det etterlyses rådmannens 
oppfølging av kommunestyrets vedtak – hvorfor følges dette i dette tilfellet ikke 
opp? Spørsmål til kommunestyret – er dette akseptabelt? Det er ingen som 
skal kunne velge hva de skal gjøre – de skal gjøre det som er fattet i 
kommunestyret. 
 
Ordfører svarer om at oppdraget er gitt til ide-prosjektet og delvis til administrasjonen 
Han viser til at det er gjort noe, og at ide-styret har gitt en informasjon i saken. Det er 
riktig at saken er gitt og at det kun er kommunestyret som kan si noe her. Det gis 
med dette et oppdrag om at dette må komme opp som en sak i neste 
kommunestyret.  
 
Salomonsen svarte at ide-prosjektet ikke er eieren av prosjektet. Ordføreren viser 
igjen til at kommunestyret har gitt ide-styret prosjektet, og at dette derfor sammen 
med administrasjonen er inne i prosjektet.  
 
 
 
[Lagre]  
 
 


